
Interpellatie van Katia Van den Broucke betreffende de vermindering van pesticidengebruik op 

lokaal niveau. 

 

Geachte burgemeester en schepenen, 

Beste collega’s, 

 

De omzetting van de Europese richtlijn 2009/128 in verband met het pesticidengebruik moet zowel 

door de Belgische staat als door de 3 gewesten, in overleg, gebeuren. De richtlijn stelt dat de 

lidstaten alles in het werk moeten stellen om het gebruik van pesticiden en de effecten ervan op 

gezondheid en leefmilieu (bodem, water, biodiversiteit) te verminderen. 

Het Brussels luik van het Nationaal Actieprogramma of Programme d’Action National (afgekort 

NAPAN) voor de komende 5 jaar, werd in november 2012 goedgekeurd door de Brusselse regering 

en is vandaag (nog tot 30 maart) in openbaar onderzoek. Van 20 tot 30 maart loopt trouwens ook de 

Week zonder Pesticiden. 

De gemeenten zijn vanzelfsprekend een belangrijke doelgroep binnen dit actieplan. Zij zijn immers 

de beheerders van een groot aantal parken en pleinen. Meer indirect kunnen de gemeenten ook een 

rol spelen in het informeren en sensibiliseren van de bevolking. 

Graag kreeg ik antwoord op volgende vragen: 

1) Heeft de gemeente Sint-Agatha-Berchem een beleid om het gebruik van pesticiden te 

beperken? Worden groene ruimtes zo aangelegd dat pesticidengebruik niet nodig is? 

2) In welk geval worden wel pesticiden gebruikt? Welke maatregelen heeft de gemeente 

genomen om, in dat geval, het gezondheidsrisico voor zowel het gemeentepersoneel als 

voor de bevolking te beperken? 

3) Wat zijn de belangrijkste drempels voor de vermindering van pesticidengebruik door de 

gemeente? 

4) Welke inspanningen levert de gemeente om ook particulieren te informeren en te 

sensibiliseren rond alternatieven? 
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